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Avarkeszi Dezsõ kormánymegbízott:   Fel sem merült, hogy a múlt hétvégi nemzetközi
szakértõi konferenciára politikusokat is meghívjunk.   Avarkeszi Dezsõ kormánymegbízott: 
 Fel sem merült, hogy a múlt hétvégi nemzetközi szakértõi konferenciára politikusokat is
meghívjunk. Hasonlóan jártunk el tavasszal is: az akkor elõterjesztett törvénycsomagról elõször
szakértõi megbeszélések voltak, s csak utána ültünk tárgyalóasztalhoz a határon túli magyar
szervezetek képviselõivel. Ez a megoldás olyan jól mûködött, hogy egyhangú szavazással tudta
elfogadni az állampolgársági csomagot az Országgyûlés.   A tervezett speciális közjogi státusról
mikor tárgyalnak?   Legkésõbb szeptember elején megvitathatjuk a külhoniakkal, mit tudnak
támogatni. Ezután a magyarországi pártokkal is egyeztetünk, s ha az õ támogatásuk megvan,
elkezdõdhet a törvényalkotás. Az alkotmánymódosítást valószínûleg anélkül is
megvalósíthatjuk, hogy a szomszédos kormányokkal egyeztetnénk, a vízummegállapodások
módosításáról azonban sürgõsen meg kell kezdeni a tárgyalásokat, hogy január elsejétõl
mûködhessen a nemzeti vízum, melyrõl már törvényt fogadott el az Országgyûlés. (sz-a)     
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